
Verksamhetsplan Rasbo IK huvudstyrelse 2021  
 

Huvudstyrelsen plan för 2021 är fortsatt att skapa goda förutsättningar för sektionernas verksamhet. 

Detta uppnås i huvudsak genom att tillföra ekonomiska medel till sektionera samt svara för drift och 

underhåll av Rasbo IP.  
 

Förutsatt att årsmötet bifaller styrelsens motion om köp av mark vid Rasbo IP kommer styrelsen fullfölja 

detta under 2021. Styrelsen kommer under verksamhetsåret 2021 fortsatt planera för upprustning 

av Rasbo IP för att utveckla föreningens verksamhet.  
 

Under förutsättning att årsmötet bifaller styrelsen förslag om att upprätta en sektion för gymnastik och 

racketsport ska styrelsen under 2021 arbeta med att etablera en ny fungerande sektion.   
 

Styrelsen ska också arbeta för att göra föreningen mer attraktiv genom att utarbeta förslag på nya 

verksamhetsområden. Exempel på detta är att undersöka möjligheten att 

etablera padelbanor i Gåvsta eller någon annanstans i Rasbobygden. 
 

När läget medger kommer en invigning av klubbhuset att genomföras. Föreningen har fått bidrag för 

detta ändamål efter renoveringen men inte kunnat genomföra evenemanget med anledning av 

pandemin.   

 

Detta dokument tillsammans med styrelsens budgetförslag utgör verksamhetsplanen för 2021.  

  

 


